
 
 

In de Eendrachtbode van 26 juli j.l. werd onder de kop “College zoekt steun voor 

OZO” de suggestie gewekt dat de fractie van de PvdA/GroenLinks tegen 

verdergaande samenwerking in Zeeland zou zijn uit angst dat daardoor uiteindelijk 

de gemeente op zou gaan in een groter geheel (herindeling). 

Niets is minder waar!  

Wij juichen verdergaande samenwerking juist toe en zien dat als onvermijdelijk. Dat 

daardoor in de toekomst een discussie gaat komen over hoe groot een gemeente 

moet zijn om over voldoende bestuurskracht te kunnen beschikken lijkt 

vanzelfsprekend. 

Waar wij op tegen zijn, en we hebben daartoe een motie ingediend bij de 

behandeling van de Kadernota 2019, is dat Thoolse burgers extra belast gaan 

worden voor €26.000 om het zogeheten regiobureau ter ondersteuning van de 

samenwerking te ondersteunen. Let wel dat betekent op Zeeuws niveau een kleine 4 

ton!. 

Ook ons college schrijft op pagina 6 van de Kadernota dat de Zeeuwse 

samenwerking duur, onoverzichtelijk is en de slagkracht beperkt.  

Daarnaast is er een veelheid aan versnipperde overlegvormen in Zeeland 

(Kadernota 2019, pag 6). 

Welnu in de ogen van onze fractie moet het, door te schrappen in onnodig duur en 

qua slagkracht beperkt overleg, mogelijk zijn om de financiering van dit 

ondersteunende bureau te bekostigen uit de minderkosten van dat onnodig dure en 

weinig slagvaardige overleg.  

Die bestuurlijke drukte zou verminderd moeten worden. Naar onze mening betekent 

dat, dat de noodzakelijke kosten voor ondersteuning daar ook gevonden moeten 

worden. Immers minder vergaderen betekent vrijvallende uren van  ambtenaren die 

elders ingezet kunnen worden/ 

De Thoolse burger zou dan gevrijwaard blijven van weer een onnodige 

lastenverzwaring. 

De reactie van het college was in dezen veelzeggend: “Ook wij blijven allemaal aan 

het werk!” 

Jan Heshof, fractievoorzitter PvdA/GroenLinks 

 

 

 

 


